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I N T E R P E L A C J A  

 

w sprawie częstych awarii sieci wodociągowej na obszarze osiedla Wilczy Młyn 

 
  

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 W związku ze zgłoszeniami mieszkańców os. Wilczy Młyn, dotyczącymi częstych awarii sieci 

wodociągowej na obszarze osiedla, zwracam się z wnioskiem o przeprowadzenie ekspertyzy dotyczącej 

stanu mediów w tej części Naramowic.  

 Bardzo proszę, ze względu na powtarzające się awarie, o wpłynięcie na spółkę Aquanet w celu 

zabezpieczenia odpowiednich środków finansowych i przeprowadzenie koniecznych remontów sieci.  

 Pragnę zaznaczyć, iż wspomniane wodociągi powstały na przełomie lat 80tych i 90tych, gdy jakość 

materiałów oraz rzetelność wykonawców, między innymi ze względu na zmiany ustrojowe i kryzys 

gospodarczy, była wysoce wątpliwa.  

 W związku z powyższym proszę o podjęcie koniecznych działań. 

  

 

 Z poważaniem 

 (-) Adam Szabelski 
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